

## 《单词百科:Akbar是什么意思?Akbar怎么发音?Akbar的解释和用法》

英语单词Akbar是什么意思?Akbar怎么读?Akbar怎么发音?简答网为您整理了Akbar的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



### Akbar怎么读

Akbar的读音:[ ' ækb ə r]

### Akbar的意思

1、阿克巴;阿克巴大帝;阿卡巴

### Akbar的双语例句

1、My father often spoke of the kindness of Akbar Khan and Nasir Pacha to illustrate that if you help someone in need you might also receive unexpected aid.

父亲常常提到阿克巴.汗和纳西尔.帕恰，向我说明：如果你在别人需要的时候伸出援手，那么你可能也会得到意料之外的收获。

2、Finish this, and then we'll go meet some friends in Wazir Akbar Khan.

把这喝完然后我们去阿克巴汗区见几个朋友

3、The sanctions target the Atomic Energy Organization of Iran and its director, Ali Akbar Salehi.

制裁针对的目标是伊朗原子能组织及其主席阿里·阿克巴·萨利希。

4、Until now, the university has been a centre of support for the former President Ali Akbar Rafsanjani, one of President Mahmoud Ahmadinejad's main rivals.

目前为止，这所大学一直是支持前总统拉夫桑贾尼的中心。拉夫桑贾尼是现任总统内贾德的主要竞争对手之一。

5、In recent weeks-this video showing former president Akbar Hashemi Rafsanjani during his last campaign-has gone viral on Iran's social media sites.

最近几周，这段前总统阿卡巴·哈什米·拉夫桑贾尼自己最后竞选的视频已经在伊朗社交媒体网站广泛传播。

6、Hammad Akbar allegedly created this spy work.

哈马德·阿克巴被控开发了这一间谍软件。

7、Covering most of India and known under Shah Jahan's grandfather Akbar for religious tolerance the Mogul Empire collapsed in the early 1700s.

莫卧儿帝国覆盖了印度大部分地区，以沙贾汗祖父阿克巴的宗教宽容而著名，在18世纪初最崩溃。

8、Ali Akbar Salehi told the Iranian Students News Agency (ISNA) Wednesday that the country has the capacity to produce five kilograms of 20-percent-enriched uranium a month.

萨利希星期三对伊朗学生通讯社说，伊朗拥有每月生产五公斤浓度达到20%的铀的能力。

9、Earlier the former President Ali Akbar Rafsanjani delivered a powerful sermon at Friday prayers.

早前，前总统阿里·阿克巴·拉夫桑贾尼在周五祷告时进行了一场强有力的布道演说。

10、Sher Akbar says many in Buner are worried that fighting could break out soon between security forces and militants, and some people are preparing to leave.

阿克巴尔说，布内尔区有许多人担心安全部队跟激进分子很快就会打起来，一些人正在准备逃离。

11、Iran's state-run media says acting Foreign Minister Ali Akbar Salehi has told Iraqi officials that foreign powers must leave their country as soon as possible.

伊朗国营媒体报道，伊朗代理外交部长萨利希对伊拉克官员说，外国势力必须尽快离开伊拉克。

12、Akbar Zeb is no newcomer to politics.

阿克·巴瑞伯并非从政新人。

13、The head of Iran's atomic energy agency, Ali Akbar Salehi, began the day by calling IAEA chief Yukiya Amano "biased."

在这一天开始之际，伊朗的原子能机构负责人萨利希指责国际原子能机构总干事天野之弥“存在偏见”。

14、" It is not difficult to rebuild a life, just as it is not impossible to raise Akbar from its ruins," The Sheperd continued.

“从新建筑一个生命并不难，就像要从废堆里重建Akbar并不是不可能”牧羊人继续说。

15、Like my mother, Akbar Khan may not have had much of a formal education, but he had another kind of wisdom.

阿克巴.汗没有接受过正规的教育，却拥有另一种的智慧。这点和我的母亲很像。

16、We'll get him, director Akbar!

我们会抓到他的，Akbar导演！

17、" Allahu Akbar!" shouted the woman behind me.

“最伟大的真主！”我后面的女人这样叫着。

18、What exactly did I volunteer for?-Allahu Akbar

-我到底报名参加了什么活动啊？

以上是简答网为您整理的Akbar怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于Akbar的用

法、Akbar的释义、Akbar的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/Akbar>

